

Title (en)

Method for making a package and package obtained by the method.

Title (de)

Verfahren zur Herstellung einer Verpackung und mittels dieses Verfahrens erzeugte Verpackung.

Title (fr)

Procédé de réalisation d'un emballage et emballage réalisé selon ce procédé.

Publication

**EP 0623509 A1 19941109 (FR)**

Application

**EP 94810246 A 19940502**

Priority

FR 9305420 A 19930503

Abstract (en)

This device includes a movable punch (20) having a specific profile (20a) and a die (21) having a profile (21a) which complements that of the punch. The method consists in removably fastening individual small dishes (22) on a base support (23) by producing a three-dimensional impression by means of simultaneous stamping of each small dish and of the support using the punch and the die. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ce dispositif comporte un poinçon (20) mobile ayant un profil (20a) déterminé et une matrice (21) ayant un profil (21a) complémentaire à celui du poinçon. Le procédé consiste à fixer de manière amovible des coupelles individuelles (22) sur un support de base (23) en réalisant une empreinte en trois dimensions par un emboutissage simultané de chaque coupelle et du support au moyen du poinçon et de la matrice. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65B 5/12; B65D 85/60**

IPC 8 full level

**B65B 5/12 (2006.01); B65D 85/60 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**B65B 5/12 (2013.01); B65D 85/60 (2013.01)**

Citation (search report)

- [DA] DE 9200586 U1 19920326
- [DA] DE 8700015 U1 19870423
- [DA] GB 2130546 A 19840606 - FERRERO SPA

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0623509 A1 19941109; FR 2704831 A1 19941110; FR 2704831 B1 19950707**

DOCDB simple family (application)

**EP 94810246 A 19940502; FR 9305420 A 19930503**